

## **ONLINE BANK VERIFICATION TERMS AND CONDITIONS**

### **GENERAL**

Throughout this Online Bank Verification Terms and Conditions (the "Agreement") we will use the terms "we," "us," "our," and "MDG" (whether or not capitalized) to describe MDG Computers Canada Inc., applicable to Canadian residents, or MDG USA Inc., applicable to US residents. The words "you" or "your" (whether or not capitalized) refers to the user of this Agreement.

This Agreement sets forth the terms and conditions that apply to your access and use of the Online Bank Verification service. By consenting to this Agreement, you agree to be bound by the terms and conditions herein, as they may be amended from time to time in the future (see "Modifications" below).

### **PROVIDE ACCURATE INFORMATION**

You agree to provide true, accurate and complete information about yourself and your accounts maintained at other web sites and/or financial institutions and you agree to not misrepresent your identity or your account information. You agree to keep your account information up to date and accurate.

### **PROPRIETARY RIGHTS**

You are permitted to use content delivered to you through the service only on the service. You may not copy, reproduce, distribute, or create derivative works from this content. Further, you agree not to reverse engineer or reverse compile any of the service technology, including but not limited to, any Java applets associated with the service.

### **ONLINE BANK VERIFICATION SERVICE AND THIRD PARTY ACCOUNTS**

By using the Online Bank Verification service, you authorize MDG and its service providers to access third party sites designated by you, on your behalf, to retrieve information requested by you, to register for accounts requested by you, and to request an updated version of your bank information at a later date. For all purposes hereof, you hereby grant MDG and its service providers a limited power of attorney, and you hereby appoint MDG and its service providers as your true and lawful attorney-in-fact and agent, with full power of substitution and resubstitution, for you and in your name, place and stead, in any and all capacities, to access third party internet sites, servers or documents, retrieve information, and use your information, all as described above, with the full power and authority to do and perform each and every act and thing requisite and necessary to be done in connection with such activities, as fully to all intents and purposes as you might or could do in person. **YOU ACKNOWLEDGE AND AGREE THAT WHEN MDG OR ITS SERVICE PROVIDERS ACCESS AND RETRIEVES INFORMATION FROM THIRD PARTY SITES, MDG AND ITS SERVICE PROVIDERS ARE ACTING AS YOUR AGENT, AND NOT THE AGENT OR ON BEHALF OF THE THIRD PARTY.** You agree that third party account providers shall be entitled to rely on the foregoing authorization, agency and power of attorney granted by you. You understand and agree that the service is not endorsed or sponsored by any third party account providers accessible through the service. You acknowledge that through the use of this service, MDG shall have access to your account credentials, including but not limited to login username and passwords.

## **CONTENT YOU PROVIDE**

You are licensing to MDG and its service providers any information, data, passwords, materials or other content (collectively, "Content") you provide through or to the service. MDG and its service providers may use, modify, display, distribute and create new material using such Content to provide the service to you. By submitting Content, you automatically agree, or promise that the owner of such Content has expressly agreed that, without any particular time limit, and without the payment of any fees, MDG and its service providers may use the Content for the purposes set out above. As between MDG and its service providers, MDG owns your confidential account information.

## **ACCEPTABLE USE**

The service is a paid service where MDG compensates its service providers for facilitating the retrieval of your bank account information from your financial institution. The purposes may vary, but typically you are being asked to share your bank account data, including transaction history, to assist you in the process of verifying your income.

The bank account information and other information you may provide MDG is not, and is not treated as, an application for a loan or a request to be pre-approved, pre-qualified or any similar concept.

By using the service, you authorize MDG to request that you to log into your financial institution, through its service providers. If you successfully log in, a report will be generated showing the current status of the accounts found at that institution, very similar to your bank statement. MDG's service providers do not score the data or warrant that the data is complete, accurate or certified. Instead, MDG's service providers makes your bank account information, including bank transaction history, available to MDG for our specific use. You will typically be asked to agree to our terms and conditions during this process.

MDG and its service providers will make best efforts to retrieve your complete account information according to the type of verification requested. You agree that certain factors outside of our control may affect the completeness of the information returned including the data returned by our service providers and your financial institution. Similarly, MDG and its service providers may request that you enter your bank account number and routing number (or equivalent). In doing so, you authorize MDG and its service providers to retrieve all bank account information available at your institution using the log in credentials you provided. In some cases, you may provide a partial or incorrect account number MDG and its service providers will still be able to retrieve account information and transaction history. MDG and its service providers may retrieve account details for multiple chequing/checking and/or savings accounts that have different account numbers if they are available at your financial institution using the same credentials you provided.

## **DISCLAIMER OF REPRESENTATIONS AND WARRANTIES**

YOU EXPRESSLY UNDERSTAND AND AGREE THAT: YOUR USE OF THE SERVICE AND ALL INFORMATION, PRODUCTS AND OTHER CONTENT (INCLUDING THAT OF THIRD PARTIES) INCLUDED IN OR ACCESSIBLE FROM THE SERVICE IS AT YOUR SOLE RISK. THE SERVICE IS PROVIDED ON AN "AS IS" AND "AS AVAILABLE" BASIS. MDG AND ITS SERVICE PROVIDERS EXPRESSLY DISCLAIM ALL WARRANTIES OF ANY KIND AS TO THE SERVICE AND ALL INFORMATION, PRODUCTS AND OTHER CONTENT (INCLUDING THAT OF THIRD PARTIES) INCLUDED IN OR ACCESSIBLE FROM THE SERVICE, WHETHER

EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE AND NON-INFRINGEMENT. MDG AND ITS SERVICE PROVIDERS MAKE NO WARRANTY THAT (i) THE SERVICE WILL MEET YOUR REQUIREMENTS, (ii) THE SERVICE WILL BE UNINTERRUPTED, TIMELY, SECURE, OR ERROR-FREE, (iii) THE RESULTS THAT MAY BE OBTAINED FROM THE USE OF THE SERVICE WILL BE ACCURATE OR RELIABLE, (iv) THE QUALITY OF ANY PRODUCTS, SERVICES, INFORMATION, OR OTHER MATERIAL PURCHASED OR OBTAINED BY YOU THROUGH THE SERVICE WILL MEET YOUR EXPECTATIONS, OR (V) ANY ERRORS IN THE TECHNOLOGY WILL BE CORRECTED. ANY MATERIAL DOWNLOADED OR OTHERWISE OBTAINED THROUGH THE USE OF THE SERVICE IS DONE AT YOUR OWN DISCRETION AND RISK AND YOU ARE SOLELY RESPONSIBLE FOR ANY DAMAGE TO YOUR COMPUTER SYSTEM OR LOSS OF DATA THAT RESULTS FROM THE DOWNLOAD OF ANY SUCH MATERIAL. NO ADVICE OR INFORMATION, WHETHER ORAL OR WRITTEN, OBTAINED BY YOU FROM MDG OR ITS SERVICE PROVIDERS THROUGH OR FROM THE SERVICE WILL CREATE ANY WARRANTY NOT EXPRESSLY STATED IN THESE TERMS.

### **LIMITATION OF LIABILITY**

YOU AGREE THAT NEITHER MDG OR ITS SERVICE PROVIDERS NOR ANY OF THEIR AFFILIATES, ACCOUNT PROVIDERS OR ANY OF THEIR AFFILIATES WILL BE LIABLE FOR ANY HARMS, WHICH LAWYERS AND COURTS OFTEN CALL DIRECT, INDIRECT, INCIDENTAL, SPECIAL, CONSEQUENTIAL OR EXEMPLARY DAMAGES, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, DAMAGES FOR LOSS OF PROFITS, GOODWILL, USE, DATA OR OTHER INTANGIBLE LOSSES, EVEN IF MDG OR ITS SERVICE PROVIDERS HAS BEEN ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES, RESULTING FROM: (i) THE USE OR THE INABILITY TO USE THE SERVICE; (ii) THE COST OF GETTING SUBSTITUTE GOODS AND SERVICES, (iii) ANY PRODUCTS, DATA, INFORMATION OR SERVICES PURCHASED OR OBTAINED OR MESSAGES RECEIVED OR TRANSACTIONS ENTERED INTO, THROUGH OR FROM THE SERVICE; (iv) UNAUTHORIZED ACCESS TO OR ALTERATION OF YOUR TRANSMISSIONS OR DATA; (v) STATEMENTS OR CONDUCT OF ANYONE ON THE SERVICE; (vi) THE USE, INABILITY TO USE, UNAUTHORIZED USE, PERFORMANCE OR NON-PERFORMANCE OF ANY THIRD PARTY ACCOUNT PROVIDER SITE, EVEN IF THE PROVIDER HAS BEEN ADVISED PREVIOUSLY OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES; OR (vii) ANY OTHER MATTER RELATING TO THE SERVICE.

### **INDEMNIFICATION**

You agree to protect and fully compensate MDG and its service providers and their affiliates from any and all third party claims, liability, damages, expenses and costs (including, but not limited to, reasonable attorneys fees) caused by or arising from your use of the service, your violation of these terms or your infringement, or infringement by any other user of your account, of any intellectual property or other right of anyone. You agree that MDG's service providers are a third party beneficiary of the above provisions, with all rights to enforce such provisions as if MDG's service providers were a party to this Agreement.

### **ACCEPTING THE TERMS**

By using the information, tools, features and functionality located on the site, you agree to be bound by this Agreement, whether you are a "Visitor" (which means that you simply browse the site) or you are a "Customer" (which means that you have submitted any information to MDG).

The term “you” or “End User” refers to a Visitor or a Customer. If you wish to become a Customer and make use of the service, you must read this Agreement and indicate your acceptance during the Online Bank Verification process.

You may not use the service and you may not accept this Agreement if you are not of a legal age to form a binding contract with MDG.

If you accept this Agreement, you represent that you have the capacity to be bound by it or if you are acting on behalf of a company or entity that you have the authority to bind such entity. Before you continue, you should print or save a local copy of this Agreement for your records.

## **PRIVACY AND YOUR PERSONAL INFORMATION**

For information about MDG’s data protection practices, please read MDG’s Privacy Policy ([Canada](#)) ([US](#)), which is hereby incorporated into this Agreement. This policy explains how MDG treats your personal information when you access our website ([Canada](#)) ([US](#)) and use the service. The policy may be updated from time to time at our discretion. Changes will be effective upon posting to the site.

## **YOUR USE OF THE SERVICE**

Your right to access and use our website and the service is personal to you and is not transferable by you to any other person or entity. You are only entitled to access and use the site for lawful purposes.

Your access and use of our website and the service may be interrupted from time to time for any of several reasons, including, without limitation, the malfunction of equipment, periodic updating, maintenance or repair of our website or the service, or other actions that we, in our sole discretion, may elect to take.

## **MODIFICATIONS**

MDG may modify this Agreement from time to time. Any and all changes to this Agreement will be posted to your MDG account portal. In addition, the Agreement will always indicate the date it was last revised. You are deemed to accept and agree to be bound by any changes to the Agreement when you use the service after those changes are posted.

## **GOVERNING LAW AND FORUM FOR DISPUTES**

This Agreement, and your relationship with MDG under this Agreement, shall be governed by the laws of the State of Delaware without regard to its conflict or choice of law provisions. Any dispute with MDG, or its officers, directors, employees, agents or affiliates, arising under or in relation to this Agreement shall be resolved exclusively through the small-claims court of the Superior Court of Delaware, except with respect to imminent harm requiring temporary or preliminary injunctive relief in which case MDG may seek such relief in any court with jurisdiction over the parties. You understand that, in return for agreement to this provision, MDG is able to offer the service at the terms designated and that your assent to this provision is an indispensable consideration to this Agreement.

You also acknowledge and understand that, with respect to any dispute with MDG, its officers, directors, employees, agents or affiliates, arising out of or relating to your use of the service or this Agreement:

YOU ARE GIVING UP YOUR RIGHT TO HAVE A TRIAL BY JURY; and YOU ARE GIVING UP YOUR RIGHT TO SERVE AS A REPRESENTATIVE, AS A PRIVATE ATTORNEY GENERAL, OR IN ANY OTHER REPRESENTATIVE CAPACITY, OR TO PARTICIPATE AS A MEMBER OF A CLASS OF CLAIMANTS, IN ANY LAWSUIT INVOLVING ANY SUCH DISPUTE.

ANY CLAIM ARISING IN ANY WAY OUT OF THIS AGREEMENT WILL BE GOVERNED BY DELAWARE LAW. EITHER YOU OR MDG MAY ELECT THAT ANY SUCH CLAIM BE RESOLVED SOLELY BY BINDING ARBITRATION UNDER THE RULES AND PROCEDURES OF THE AMERICAN ARBITRATION ASSOCIATION. THERE SHALL BE NO RIGHT OR AUTHORITY FOR ANY CLAIMS TO BE ARBITRATED ON A CLASS-ACTION BASIS (not applicable to residents of Canada).

## **MISCELLANEOUS**

If any portion of this Agreement is deemed unlawful, void or unenforceable by any arbitrator or court of competent jurisdiction, this Agreement as a whole shall not be deemed unlawful, void or unenforceable, but only that portion of this Agreement that is unlawful, void or unenforceable shall be stricken from this Agreement.

You agree that if MDG does not exercise or enforce any legal right or remedy which is contained in the Agreement (or which MDG has the benefit of under any applicable law), this will not be taken to be a formal waiver of MDG's rights and that those rights or remedies will still be available to MDG.

All covenants, agreements, representations and warranties made in this Agreement shall survive your acceptance of this Agreement and the termination of this Agreement.

This Agreement represents the entire understanding and agreement between you and MDG regarding the subject matter of the same, and supersedes all other previous agreements.

Last Update: March 9, 2017

## **VÉRIFICATION BANCAIRE EN LIGNE MODALITÉS ET CONDITIONS**

### **GÉNÉRAL**

Dans les présentes modalités et conditions de vérification bancaire en ligne ("l'Accord"), nous utiliserons les termes " nous ", " notre ", " notre ", " nos " et "MDG" (capitalisés ou non) pour décrire MDG Computers Canada Inc. applicable aux résidents canadiens, ou MDG USA Inc. applicable aux résidents américains. Les mots "vous" ou "votre" (avec ou sans majuscule) font référence à l'utilisateur de cet Accord.

Cet accord définit les modalités et conditions qui s'appliquent à votre accès et à votre utilisation du service de vérification Bancaire en ligne. En consentant à cet Accord, vous acceptez d'être lié par les modalités et conditions présentes, car ils peuvent être modifiés de temps en temps dans le futur (voir "Modifications" ci-dessous).

## **FOURNIR DES RENSEIGNEMENTS EXACTS**

Vous acceptez de fournir des renseignements véridiques, exacts et complets sur vous-même et sur vos comptes tenus sur d'autres sites Web et/ou institutions financières et vous acceptez de ne pas fausser votre identité ou les renseignements sur votre compte. Vous acceptez de garder les informations de votre compte à jour et exactes.

## **DROITS DE PROPRIÉTÉ**

Vous êtes autorisé à utiliser le contenu qui vous est livré par l'intermédiaire du service et uniquement sur le service. Vous ne pouvez pas copier, reproduire, distribuer ou créer des œuvres dérivées à partir de ce contenu. De plus, vous acceptez de ne pas effectuer de l'ingénierie inverse ou la compilation inverse de toute technologie de service, y compris, mais sans s'y limiter, les applets Java associée au service.

## **SERVICE DE VÉRIFICATION BANCAIRE EN LIGNE ET COMPTES DE TIERS**

En utilisant le service de vérification Bancaire en ligne, vous autorisez MDG et ses fournisseurs de services à accéder aux sites de tiers que vous avez désignés, en votre nom, à récupérer les informations que vous avez demandées, à vous inscrire pour les comptes que vous avez demandés et à demander une version mise à jour de vos informations bancaires à une date ultérieure. Aux fins présentes, vous accordez à MDG et à ses fournisseurs de services une procuration limitée, vous nommez MDG et ses fournisseurs de services comme votre mandataire véritable et légitime, avec plein pouvoir de substitution et de restitution, pour vous et en votre nom, lieu et à votre place, en toutes capacités, d'accéder aux sites Internet, serveurs ou documents de tiers, de récupérer des informations et d'utiliser vos informations, le tout comme décrit ci-dessus, avec tous les pouvoirs et l'autorité de faire et d'exécuter chaque acte et chaque chose nécessaire dans le cadre de ces activités, aussi pleinement à toutes fins utiles que vous pourriez ou pourriez faire en personne. **VOUS RECONNAISSEZ ET ACCEPTEZ QUE LORSQUE MDG OU SES FOURNISSEURS DE SERVICES ACCÈDENT ET RÉCUPÈRENT DES INFORMATIONS DE SITES TIERS, MDG ET SES FOURNISSEURS DE SERVICES AGISSENT EN TANT QUE VOTRE AGENT, ET NON EN TANT QU'AGENT OU POUR LE COMPTE DU TIERS.** Vous convenez que les fournisseurs de comptes tiers aient le droit de se prévaloir de l'autorisation, de l'agence et de la procuration susmentionnés. Vous comprenez et acceptez que le service n'est pas endossé ou commandité par des fournisseurs de comptes tiers accessibles par l'entremise du service. Vous reconnaissez qu'en utilisant ce service, MDG aura accès aux informations d'identification de votre compte, y compris, mais sans s'y limiter, le nom d'utilisateur et les mots de passe.

## **LE CONTENU QUE VOUS FOURNISSEZ**

Vous accordez une licence à MDG et à ses fournisseurs de services pour toute information, donnée, mot de passe, matériel ou autre contenu (collectivement, le " Contenu ") que vous fournissez par l'intermédiaire du service ou au service. MDG et ses fournisseurs de services peuvent utiliser, modifier, afficher, distribuer et créer du nouveau matériel en utilisant ce Contenu pour vous fournir le service. En soumettant le Contenu, vous acceptez automatiquement, ou promettez que le propriétaire de ce Contenu a expressément accepté que, sans limite de temps particulière et sans paiement de frais, MDG et ses fournisseurs de services peuvent utiliser le Contenu aux fins énoncées ci-dessus. Entre MDG et ses fournisseurs de services, MDG est propriétaire des informations confidentielles de votre compte.

## **UTILISATION ACCEPTABLE**

Le service est un service payant où MDG compense ses fournisseurs de services pour faciliter la récupération des informations de votre compte bancaire auprès de votre institution financière. Les objectifs peuvent varier, mais on vous demande généralement de partager vos données bancaires, y compris l'historique des transactions, pour vous aider dans le processus de vérification de votre revenu.

Les informations bancaires et autres informations que vous pouvez fournir ne sont pas traitées comme une demande de prêt ou une demande d'approbation préalable, de préqualification ou tout autre concept similaire.

En utilisant le service, vous autorisez MDG à vous demander de vous connecter à votre institution financière, par l'intermédiaire de ses fournisseurs de services. Si vous vous connectez avec succès, un rapport sera généré montrant l'état actuel des comptes trouvés dans cette institution, très similaire à votre relevé bancaire. Les fournisseurs de services de MDG ne notent pas les données et ne garantissent pas que les données sont complètes, exactes ou certifiées. Au lieu de cela, les fournisseurs de services de MDG mettent vos informations bancaires, y compris l'historique des transactions bancaires, à la disposition de MDG pour notre usage spécifique. Il vous sera généralement demandé d'accepter nos modalités et conditions au cours de ce processus.

MDG et ses fournisseurs de services s'efforceront de récupérer les informations complètes de votre compte en fonction du type de vérification demandé. Vous convenez que certains facteurs indépendants de notre volonté peuvent avoir une incidence sur l'exhaustivité des renseignements retournés, y compris les données retournées par nos fournisseurs de services et votre institution financière. De même, MDG et ses fournisseurs de services peuvent vous demander d'entrer votre numéro de compte bancaire et votre numéro d'acheminement (ou équivalent). Ce faisant, vous autorisez MDG et ses fournisseurs de services à récupérer toutes les informations bancaires disponibles dans votre institution en utilisant les identifiants de connexion que vous avez fournis. Dans certains cas, vous pouvez fournir un numéro de compte partiel ou incorrect MDG et ses fournisseurs de services seront toujours en mesure de récupérer les informations sur le compte et l'historique des transactions. MDG et ses fournisseurs de services peuvent récupérer les détails de plusieurs comptes chèques/chèques et/ou comptes d'épargne qui ont des numéros de compte différents s'ils sont disponibles auprès de votre institution financière en utilisant les mêmes justificatifs d'identité que vous avez fournis.

## **DÉNÉGATION DE REPRÉSENTATIONS ET DE GARANTIES**

VOUS COMPRENEZ ET ACCEPTEZ EXPRESSÉMENT QUE: VOTRE UTILISATION DU SERVICE ET TOUTES LES INFORMATIONS, PRODUITS ET AUTRES CONTENUS (Y COMPRIS CELUI DE TIERCES PARTIES) INCLUS OU ACCESSIBLES DANS LE SERVICE SONT À VOS PROPRES RISQUES. LE SERVICE EST FOURNI "TEL QUEL" ET "SELON LES DISPONIBILITÉS". MDG ET SES FOURNISSEURS DE SERVICES DÉCLINENT EXPRESSÉMENT TOUTE GARANTIE D'AUCUNE SORTE CONCERNANT LE SERVICE ET TOUTES LES INFORMATIONS, PRODUITS ET AUTRES CONTENUS (Y COMPRIS CELUI DES TIERS) INCLUS OU ACCESSIBLES DANS LE SERVICE, QU'ILS SOIENT EXPLICITES OU IMPLICITES, Y COMPRIS, MAIS SANS S'Y LIMITER, LES GARANTIES IMPLICITES DE QUALITÉ MARCHANDE, D'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER ET D'ABSENCE DE CONTREFAÇON. MDG ET SES FOURNISSEURS DE SERVICES NE GARANTISSENT PAS QUE (i) LE SERVICE RÉPONDRA À VOS BESOINS, (ii) LE SERVICE SERA ININTERROMPU, OPPORTUN, SÉCURISÉ OU SANS ERREUR, (iii) TOUS PRODUITS, DONNÉES, INFORMATIONS, SERVICES FOURNIS OU OBTENUS, MESSAGES REÇUS ET

TRANSACTIONS ENTRÉS PAR L'INTERMÉDIAIRE DU SERVICE; (iv) LA QUALITÉ DE TOUT PRODUIT, SERVICE, INFORMATION OU AUTRE MATÉRIEL TÉLÉCHARGÉ OU OBTENU PAR LE BIAIS DU SERVICE RÉPONDRA À VOS ATTENTES OU (v) TOUTE ERREUR DE LA TECHNOLOGIE SERA CORRIGÉE. TOUT MATÉRIEL TÉLÉCHARGÉ OU OBTENU DE TOUTE AUTRE MANIÈRE PAR L'UTILISATION DU SERVICE EST FAIT À VOS PROPRES RISQUES ET VOUS ÊTES SEUL RESPONSABLE DE TOUT DOMMAGE À VOTRE SYSTÈME INFORMATIQUE OU DE TOUTE PERTE DE DONNÉES RÉSULTANT AUX TÉLÉCHARGEMENT DE TELS MATÉRIELS. AUCUN CONSEIL OU INFORMATION, ORAL OU ÉCRIT, OBTENU PAR VOUS DE MDG OU DE SES FOURNISSEURS DE SERVICES PAR L'INTERMÉDIAIRE DU SERVICE NE CRÉE UNE GARANTIE NON EXPRESSÉMENT STIPULÉE DANS LES PRÉSENTES CONDITIONS.

## **LIMITATION DE RESPONSABILITÉ**

VOUS CONVENEZ QUE NI MDG, NI SES FOURNISSEURS DE SERVICES, NI AUCUNE DE LEURS SOCIÉTÉS AFFILIÉES, FOURNISSEURS DE COMPTES OU LEURS SOCIÉTÉS AFFILIÉES NE SERONT RESPONSABLES DES PRÉJUDICES QUE LES AVOCATS ET LES TRIBUNAUX APPELLENT SOUVENT DOMMAGES DIRECTS, INDIRECTS, ACCESSOIRES, SPÉCIAUX, SPÉCIAUX, CONSÉCUTIFS OU EXEMPLAIRES, Y COMPRIS, MAIS SANS S'Y LIMITER, LES DOMMAGES-INTÉRÊTS POUR PERTE DE PROFITS, DE CLIENTÈLE, D'UTILISATION, DE DONNÉES OU AUTRES PERTES INTANGIBLES, MÊME SI MDG OU SES FOURNISSEURS DE SERVICES ONT ÉTÉ INFORMÉS DE LA POSSIBILITÉ DE TELS DOMMAGES, RÉSULTANT DE : (i) L'UTILISATION OU L'INABILITÉ D'UTILISER LE SERVICE ; (ii) LE COÛT D'OBTENTION DE BIENS ET DE SERVICES DE SUBSTITUTION, (iii) TOUS PRODUITS, DONNÉES, INFORMATIONS OU SERVICES ACHETÉS OU OBTENUS OU MESSAGES REÇUS OU TRANSACTIONS CONCLUES PAR L'INTERMÉDIAIRE DU SERVICE; (iv) ACCÈS NON AUTORISÉ OU MODIFICATION DE VOS TRANSMISSIONS OU DONNÉES ; (v) DÉCLARATIONS OU CONDUITE DE QUELCONQUE PARTICIPANT AU SERVICE ; (vi) L'UTILISATION, INABILITÉ D'UTILISATION, UTILISATION NON AUTORISÉE, PERFORMANCE OU NON-PERFORMANCE DE TROISIÈME COMPTE, MÊME SI LE FOURNISSEUR A ÉTÉ AVISÉ PRÉCÉDEMMENT DE LA POSSIBILITÉ DE TELS DOMMAGES; OU (vii) TOUTE AUTRE QUESTION RELATIVE AU SERVICE.

## **INDEMNISATION**

Vous acceptez de protéger et d'indemniser intégralement MDG et ses fournisseurs de services et leurs sociétés affiliées contre toute réclamation, responsabilité, dommages, dépenses et coûts de tiers (y compris, mais sans s'y limiter, les honoraires d'avocats raisonnables) causés par ou découlant de votre utilisation du service, de votre violation des présentes conditions ou de votre violation, ou de la violation par tout autre utilisateur de votre compte, de toute propriété intellectuelle ou de tout autre droit de quiconque. Vous acceptez que les fournisseurs de services de MDG sont un tiers bénéficiaire des dispositions ci-dessus, avec tous les droits de faire respecter ces dispositions comme si les fournisseurs de services de MDG étaient parties à cet Accord.

Vous acceptez de protéger et de dédommager entièrement MDG et ses fournisseurs de services et leurs affiliés contre toute réclamation, responsabilité, dommages, frais et coûts de tiers (y compris, mais sans s'y limiter, les frais raisonnables d'avocat) causés par ou résultant de votre utilisation du service, votre violation de ces termes ou la violation par tout autre utilisateur de votre compte, de toute propriété intellectuelle ou autre droit de toute personne. Vous convenez que les fournisseurs de services de MDG sont un tiers bénéficiaire des dispositions ci-dessus, avec tous



les droits de faire appliquer ces dispositions comme si les fournisseurs de services de MDG étaient parties à cet accord.

## **L'ACCEPTATION DES CONDITIONS**

En utilisant les informations, outils, caractéristiques et fonctionnalités du site, vous acceptez d'être lié par cet Accord, que vous soyez un "Visiteur" (ce qui signifie que vous naviguez simplement sur le site) ou un "Client" (ce qui signifie que vous avez soumis des informations à MDG). Le terme "vous" ou "Utilisateur final" fait référence à un Visiteur ou à un Client. Si vous souhaitez devenir client et utiliser le service, vous devez lire l'Accord présent et indiquer votre acceptation au cours du processus de vérification bancaire en ligne.

Vous ne pouvez pas utiliser le service et vous ne pouvez pas accepter cet accord si vous n'avez pas l'âge légal pour former un Accord contraignant avec MDG.

Si vous acceptez l'Accord présent, vous déclarez que vous avez la capacité d'être lié par celui-ci ou si vous agissez au nom d'une société ou d'une entité que vous avez le pouvoir de lier cette entité. Avant de continuer, vous devriez imprimer ou sauvegarder une copie locale de l'Accord présent pour vos dossiers.

## **VIE PRIVÉE ET VOS INFORMATIONS PERSONNELLES**

Pour plus d'informations sur les pratiques de protection des données de MDG, veuillez lire la Politique de confidentialité de MDG (Canada) (États-Unis), qui est incorporée dans le présent Accord. Cette politique explique comment MDG traite vos informations personnelles lorsque vous accédez à notre site Web (Canada) (États-Unis) et que vous utilisez le service. La politique peut être mise à jour de temps en temps à notre discrétion. Les changements seront effectifs dès leur publication sur le site.

## **VOTRE UTILISATION DU SERVICE**

Votre droit d'accès et d'utilisation de notre site Web et du service vous est personnel et n'est pas transférable à une autre personne ou entité. Vous avez uniquement le droit d'accéder et d'utiliser le site à des fins légales.

Votre accès et votre utilisation de notre site Web et du service peuvent être interrompus de temps en temps pour plusieurs raisons, notamment le dysfonctionnement de l'équipement, la mise à jour périodique, la maintenance ou la réparation de notre site Web ou du service ou d'autres actions que nous pouvons, à notre seule discrétion, choisir de prendre.

## **MODIFICATIONS**

MDG peut modifier le présent Accord de temps en temps. Tous les changements de cet Accord seront affichés sur votre portail de compte MDG. En outre, l'Accord indiquera toujours la date de la dernière révision. Vous êtes réputé accepter et accepter d'être lié par les modifications apportées à l'Accord lorsque vous utilisez le service après que ces modifications ont été publiées.

## **LOI APPLICABLE ET FORUM POUR LES LITIGES**

Cet Accord, et votre relation avec MDG dans le cadre de cet Accord, seront régis par les lois de l'État du Delaware sans égard à son conflit ou au choix des dispositions de loi. Tout litige avec MDG, ou ses dirigeants, administrateurs, employés, agents ou affiliés, survenant dans le cadre

de ou en relation avec le présent Accord sera résolu exclusivement par le tribunal des petites créances de la Cour supérieure du Delaware, sauf en ce qui concerne les dommages imminents nécessitant une injonction temporaire ou préliminaire, auquel cas MDG peut demander une telle mesure devant tout tribunal ayant juridiction sur les parties. Vous comprenez qu'en échange de l'acceptation de cette disposition, MDG est en mesure d'offrir le service aux conditions désignées et que votre assentiment à cette disposition est une considération indispensable à cet Accord. Vous reconnaissez et comprenez également, en ce qui concerne tout différend avec MDG, ses dirigeants, administrateurs, employés, agents ou affiliés, découlant de ou lié à votre utilisation du service ou du présent Accord:

**VOUS DONNEZ VOTRE DROIT D'AVOIR UN PROCÈS PAR JURY; ET VOUS DONNEZ VOTRE DROIT DE SERVIR DE REPRÉSENTANT, DE PROCUREUR GÉNÉRAL PRIVÉ, OU DE TOUTE AUTRE CAPACITÉ DE REPRÉSENTATION, OU DE PARTICIPER EN TANT QUE MEMBRE D'UNE CATÉGORIE DE DEMANDEURS, DANS TOUT PROCÉDURE D'INTERDICTION COMPORTANT UN TEL CONFLIT.**

**TOUTE RÉCLAMATION DÉCOULANT DE CETTE CONVENTION SERA RÉGIE PAR LA LOI DELAWARE. SOIT VOUS OU MDG PEUVENT DEMANDER QUE TOUTE RÉCLAMATION SOIT RÉSOLU UNIQUEMENT PAR ARBITRAGE CONTRAIGNANT EN VERTU DES RÈGLES ET PROCÉDURES DE L'ASSOCIATION AMÉRICAINE D'ARBITRAGE. IL N'Y A AUCUNE DROIT OU AUTORITÉ D'ARBITRER TOUTE RÉCLAMATION SUR UNE BASE D'ACTION COLLECTIVE (ne s'applique pas aux résidents du Canada)**

## **DIVERS**

Si une partie du présent Accord est jugée illégale, nulle ou inapplicable par un arbitre ou un tribunal compétent, la présente Accord ne sera pas considérée comme illégal, nulle ou inapplicable, mais seulement la partie de cet Accord qui est illégale, nulle ou inapplicable doit être retiré du présent accord.

Vous acceptez que si MDG n'exerce pas ou n'applique aucun droit légal ou recours qui est contenu dans l'Accord (ou dont MDG bénéficie en vertu de toute loi applicable), ceci ne sera pas considéré comme une renonciation formelle aux droits de MDG et que ces droits ou recours seront toujours disponibles pour MDG.

Tous les engagements, accords, déclarations et garanties faites dans le présent Accord survivront à votre acceptation de l'Accord présent et à la résiliation de l'Accord présent.

Cet accord représente l'intégralité de la compréhension et de l'accord entre vous et MDG portant sur le même sujet, et remplace tous les autres accords précédents.

Dernière mise à jour: 9 mars 2017